
P R O T O K Ó Ł  nr X/07
z X sesji Rady Powiatu Cieszyńskiego,
III kadencji w dniu 27 sierpnia 2007r

      
Obrady prowadził:

Przewodniczący Jan Sztwiertnia
Protokołował:

 Janusz Dziedzic  

ROZPOCZĘCIE OBRAD
O  godzinie  13.00  Przewodniczący  Rady  Jan  Sztwiertnia  otworzył  obrady  X  sesji  Rady 
Powiatu  Cieszyńskiego,  przywitał  radnych  oraz  wszystkich  przybyłych  gości.  Następnie 
stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 26 radnych. 

PRZEDSTAWIENIE  PORZĄDKU OBRAD:
Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad podjęcia uchwały 
w sprawie  rozpatrzenia i  zatwierdzenia  odpowiedzi  na skargę Pana Marcina Kukuczki  na 
dyrektora  ZSEG  Panią  Liliannę  Zemłę  oraz  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia 
odpowiedzi  na skargę Pana Piotra Gruszczyka na Starostę Cieszyńskiego Pana Mirosława 
Kozdonia.   Starosta,  w  imieniu  Zarządu,  poprosił  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad 
podjęcia  uchwał  w  sprawie  powierzenia  Miastu  Ustroń  realizacji  zadania  pod  nazwą 
„Modernizacja ciągu komunikacyjnego 3 Maja – Daszyńskiego” o długości ok. 300 m. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Przyjęto następujący porządek obrad:

1. Otwarcie  obrad  X  sesji  Rady  Powiatu  Cieszyńskiego,  przywitanie  radnych  i  gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad

2. Przedstawienie porządku obrad
3. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Powiatu Cieszyńskiego.       
4. Wystąpienia gości
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności między sesjami
6. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady i działalności między sesjami
7. Informacja o pracach komisji Rady
8. Informacja  Zarządu Powiatu  o przebiegu wykonania  budżetu  Powiatu  Cieszyńskiego 

za   I  półrocze  2007r.  oraz  o  przebiegu  wykonania  planów  finansowych  jednostek 
podsektora samorządowego za I półrocze 2007r;

9. Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego – sierpień 
2007r.

10. Udział  Przewodniczącego  Rady  w  pracach  Śląskiego  Forum Przewodniczących  Rad 
Gmin  i Powiatów

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Miasta Ruda Śląska 
w sprawie likwidacji Oddziału Dermatologicznego w Rudzie Śląskiej z siedzibą przy ul. 
Lipa 2, zlokalizowanego  w części bielszowickiej Szpitala przy ul. Głównej 11

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  poparcia  starań  o  przyznanie  prawa  do  organizacji 
Mistrzostw Europy w Piłce Nożnej EURO 2012 w województwie śląskim

13. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia akcji Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości S.A.
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie



15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/282/05 z dnia 25 kwietnia 2005r. 
w sprawie  ustalenia  źródeł  dochodów własnych  oraz  ich  przeznaczenia  i  wskazania 
jednostek budżetowych, które utworzą rachunek dochodów własnych

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań realizowanych w roku 2007 ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych

17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  prowadzenia  zadania  inwestycyjnego  przez  Powiat 
Cieszyński pod nazwą „Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 2608 S – Aleja Łyska 
w Cieszynie” przy współudziale Miasta Cieszyn

18. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Miastem Strumień dotyczącego 
powierzenia  Miastu  Strumień  realizacji  zadania  budowy  i  remontu  chodników  przy 
drogach powiatowych

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Powiatu Cieszyńskiego z dnia 25 
czerwca 2007r.  nr IX/64/07 w sprawie powierzenia Gminie Skoczów wykonania I etapu 
robót  w ramach zadania  p.n.  „Modernizacja  odcinka drogi  powiatowej  2614 S – ul. 
Mickiewicza  w Skoczowie”

20.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  dla  Policji  
z przeznaczeniem na nagrodę za osiągnięcia w służbie. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia miastu Ustroń realizacji  zadania pod nazwą 
„Modernizacja  ciągu  komunikacyjnego  3  Maja  –  Daszyńskiego”  o  długości  około  
300 m.  

22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenie  pomocy  finansowej  Gminie  Kłomnice  
z przeznaczeniem na pomoc dla poszkodowanych przez trąbę powietrzną

23. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zbycia  lokalu  mieszkalnego  nr  2  znajdującego  się  
w budynku nr 147 w Międzyświeciu wraz z udziałem do części nieruchomości wspólnej 
oraz wyrażenia zgody na udzielenie bonifikat 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
gruntowej, położonej  w Skoczowie, oznaczonej jako dz. 808/4 obr. 2

25. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia odpowiedzi na skargę Pana 
Marcina Kukuczki na dyrektora ZSEG Panią Liliannę Zemłę 

26. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia odpowiedzi na skargę Pana 
Piotra Gruszczyka na Starostę Cieszyńskiego Pana Mirosława Kozdonia. 

27. Odpowiedzi na interpelacje    
28. Interpelacje
29. Zapytania
30. Wnioski
31. Oświadczenia
32. Informacje i komunikaty
33. Zamknięcie obrad X sesji Rady Powiatu Cieszyńskiego

Ad.3.
Do protokołu z IX sesji nie wniesiono uwag.
Ad.4.
W tym punkcie nie zabrano głosu. 
Ad.5.
Sprawozdanie z działalności między sesjami złożył Przewodniczący Rady Jan Sztwiertnia.
Poinformował,  iż  w  okresie  międzysesyjnym  wykonywał  zadania  statutowe 
oraz reprezentował Radę na zewnątrz. 
Ad.6.
Sprawozdanie z działalności między sesjami złożył Starosta Mirosław Kożdoń. 
Radny Ludwik Kuboszek zwrócił się o wyjaśnienia związane z uchwałami zarządu powiatu 
dotyczącymi zmian w budżecie powiatu oraz spraw drogowych. 
Starosta udzielił wyjaśnień.   
Ad.7. 
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W tym punkcie nie zabrano głosu. 
Ad.8.
Starosta Mirosław Kożdoń wygłosił wprowadzenie do tematu. 
Skarbnik Aleksy Swoboda przedstawił szczegółową informacje o wykonaniu budżetu powiatu 
za I półrocze 2007 r. 
Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów,  radny  Cz.  Gluza  poinformował  Radę,  iż 
komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu powiatu za I półrocze 2007 r. 
Rada przyjęła przedstawioną informację, nie wnosząc do niej uwag. 
Ad.9. 
Przewodnicząca Komisji Edukacji, radna E. Czembor  przedstawiła pozytywną opinię komisji 
w sprawie materiałów dotyczących przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 
szkolnego. Radna zwróciła uwagę na problem niedoinwestowania budynków oświatowych. 
Przewodniczący Forum Dyrektorów Szkół Ponadgimnazjalnych p. T. Szweda podziękował 
Radzie za kwoty przeznaczone na remonty szkół,  a także przedstawił sytuację remontową 
i inwestycyjną w szkołach. 
Rada przyjęła przedstawiona informację, nie wnosząc do niej uwag.    
Ad.10.
Przewodniczący Rady Jan Sztwiertnia poinformował o otrzymanej propozycji przystąpienia 
do  Śląskiego  Forum  Przewodniczących  Rad  Gmin  i  Powiatów.  Następnie  przedstawił 
informację na temat celów statutowych i płatności składek na rzecz Forum.  
Radny Piotr Gruszczyk wyraził opinię, iż delegowanie przez Radę Przewodniczącego Rady 
do pracy w Forum jest niezgodne ze statutem powiatu i ustawą samorządową. Zwrócił też 
uwagę na koszty wynikające z uczestnictwa w organizacji. 
Radny Ludwik Kuboszek zauważył,  że należy dobrze rozpoznać cele organizacji,  tak aby 
udział w niej był produktywny i przynosił korzyści. 
Radny Józef Broda poparł udział Przewodniczącego w pracach Forum.
Przewodniczący Rady udzielił dodatkowych informacji i wyjaśnień.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o akceptacji jego udziału w pracach 
Śląskiego Forum Przewodniczących Rad Gmin  i Powiatów.
Za wnioskiem głosowało 20 radnych, 1 radny był przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosu .
Ad.11.
Uchwała Nr X/71/07 została przyjęta jednogłośnie. 
Ad.12.
Uchwała Nr X/72/07 została przyjęta jednogłośnie.
Ad.13.
Radny  Ludwik  Kuboszek  zapytał,  czy  prawdą  jest,  iż  powodem  wystąpienia  powiatu  z 
Agencji jest niemożność zasiadania w jej władzach Starosty.   
Starosta oświadczył,  iż nie był kandydatem do władz agencji,  natomiast powodem zbycia 
akcji jest brak możliwości wpływu na działalność agencji przez powiat oraz brak korzyści dla 
powiatu cieszyńskiego z działalności Agencji. 
Radny  Józef  Broda  zauważył,  iż  wyzbywając  się  akcji  powiat  traci  możliwość  zmiany 
sytuacji na lepszą .
Starosta opisał szerzej działalność Agencji, wskazując brak efektów dla powiatu, zwłaszcza 
w zakresie zwalczania bezrobocia. 
Radny  Jerzy  Malik  stwierdził,  iż  Agencja  przez  6  lat  swojej  działalności  nie  przynosiła 
zysków. Poza tym, w myśl prawa handlowego, akcjonariusze ponoszą odpowiedzialność za 
długi,  co  stanowi  potencjalne  zagrożenie.  W  związku  z  tym  należy  zbyć  akcje  Agencji 
należące do powiatu. 
Radny  Piotr  Gruszczyk  stwierdził,  iż  należałoby  zapoznać  się  ze  stanowiskiem 
przedstawicieli Agencji.    
Radny Józef Broda poparł głos poprzednika, postulując zaproszenie przedstawiciela Agencji 
na następną sesję Rady.
Uchwała  Nr X/73/07 została  przyjęta  przy 15 głosach za,  2  głosach przeciw i  6  głosach 
wstrzymujących się. 
Ad.14.
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Skarbnik przedstawił wprowadzenie do uchwały. Następnie zgłosił autopoprawki do uchwały.
Uchwała Nr X/74/07 została przyjęta jednogłośnie.  
Ad.15.
Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów.  radny  Cz.  Gluza  poinformował  Radę,  że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Uchwała Nr X/75/07 została przyjęta jednogłośnie.
Ad.16. 
Uchwała Nr X/76/07 została przyjęta jednogłośnie.
Ad.17. 
Uchwała Nr X/77/07 została przyjęta jednogłośnie.
Ad.18.
Uchwała Nr X/78/07 została przyjęta jednogłośnie.
Ad.19.
Radny Piotr Gruszczyk zapytał, czy inspektorem nadzoru prowadzącym inwestycję, o której 
mowa w uchwale, jest naczelnik wydziału Urzędu Miejskiego w Skoczowie. 
Członek Zarządu Jerzy Malik odpowiedział, iż jest to były naczelnik, ponieważ przeszedł już 
na emeryturę. 
Dodatkowych  wyjaśnień  udzieliła  dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  Publicznych  
p. Barbara Hyrnik. 
Uchwała Nr X/79/07 została przyjęta jednogłośnie.
Ad.20.
Uchwała Nr X/80/07 została przyjęta jednogłośnie.
Ad.21.
Uchwała Nr X/81/07 została przyjęta jednogłośnie.
Ad.22.
Radny Józef Broda, powołując się na tradycje Ziemi Cieszyńskiej oraz dyskusję nad uchwałą 
podczas obrad komisji  Dróg Publicznych  i  Bezpieczeństwa,  zawnioskował  o zwiększenie 
kwoty pomocy finansowej udzielanej gminie Kłomnice do 10 tys. zł. 
Radny Janusz Król potwierdził, że tego rodzaju wniosek był sformułowany przez komisję 
pod adresem Zarządu.
Przewodniczący  Rady  Jan  Sztwiertnia  poddał  pod  głosowanie  wniosek  radnego  Józefa 
Brody.  Za  wnioskiem  oddano  21  głosów,  przeciw  głosowało  2  radnych,  a  3  radnych 
wstrzymało się od głosu. Wniosek został przyjęty.    
Uchwała Nr X/82/07 została przyjęta przy 22 głosach za i 4 głosach wstrzymujących się. 
Ad.23. 
Uchwała Nr X/83/07 została przyjęta jednogłośnie.
Ad.24.
Uchwała Nr X/84/07 została przyjęta jednogłośnie.
Ad.25.
Przewodnicząca Komisji Edukacji przedstawiła wprowadzenie do uchwały. 
Radny Józef Broda wyraził swoje wątpliwości co do projektu odpowiedzi na skargę. 
Przewodnicząca Komisji Edukacji udzieliła dodatkowych wyjaśnień. 
Uchwała  Nr  X/85/07  została  przyjęta  przy  23  głosach  za,  1  głosie  przeciw  i  2  głosach 
wstrzymujących się.  
Ad.26. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wprowadzenie do uchwały.
Radny Piotr Gruszczyk wyraził niezadowolenie, iż jako osoba skarżąca nie był zaproszony 
na posiedzenie komisji. Zarzucił tez nielogiczność odpowiedzi na skargę, ponieważ skarga, 
w jego opinii,  w momencie  złożenia  była  zasadna,  a  w chwili  obecnej  w świetle  działań 
podjętych przez Starostę jest bezprzedmiotowa.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej udzielił dodatkowych wyjaśnień.  
Starosta opisał działania podejmowane w przedmiotowej sprawie.  
Członek Zarządu Stanisław Kubicius poddał w wątpliwość kwestię, czy Zarząd jest organem 
właściwym do podejmowania działań w omawianej sprawie. Rozważał też problem, za jaki 
okres pobrane diety podlegałyby zwrotowi. 
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Przewodniczący Rady Jan Sztwiertnia na wniosek Komisji Rewizyjnej ogłosił 15 minutowa 
przerwę w obradach.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu komisji zgłosił autopoprawkę do odpowiedzi 
na skargę. Ostanie zdanie sentencji brzmiałoby w sposób następujący: „Tak zebrany materiał 
dowodowy  pozwala  uznać  niniejszą  skargę  za  zasadną  lecz  na  dzień  dzisiejszy 
bezprzedmiotową”.  Komisja  wnosi  również o wykreślenie  ostatniego zdania uzasadnienia. 
Stosownej korekcie należy poddać także treść uchwały.
Uchwała  Nr X/86/07 została  przyjęta  wraz z  autopoprawką Komisji  Rewizyjnej   przy 23 
głosach za, 3 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym się.  
Ad.27. 
W tym punkcie nie zabrano głosu. 
Ad.28. 
W tym punkcie nie zabrano głosu. 
Ad.29. 
Radny Piotr Gruszczyk, nawiązując do swojej wcześniejszej interpelacji,  skierował pytanie 
do Starosty: 

- Czy Starosta podjął działania zmierzające do poprawy jakości usług kominiarskich ? 
Wiceprzewodniczący Rady Janusz Król skierował pytanie do Przewodniczącego Rady: 
     -   Czy nie byłoby celowym przytaczanie opinii komisji do podejmowanych uchwał  
w trakcie sesji ?
Przewodniczący Rady opowiedział, iż stara się to czynić. 
Ad.30.
Radny Józef Broda skierował wniosek do Zarządu. 

- W  związku  z  podjętą  uchwałą  w  sprawie  zbycia  akcji  Agencji  Rozwoju 
Przedsiębiorczości  S.A.  wnioskuję  o  zaproszenie  na  następną  sesję  Rady  Powiatu 
przedstawiciela Agencji w celu przedstawienia informacji o działalności podmiotu. 

Radna Czesława Haczek  skierowała wniosek do Zarządu. 
- Wnioskuję o wyznaczenie i oznakowanie przejścia drogowego dla pieszych na drodze 

powiatowej w gminie Zebrzydowice na wysokości restauracji „La Mirage”. 
Ad.31.
Radny  Ludwik  Kuboszek  złożył  oświadczenia  w  sprawie  prac  modernizacyjnych  układu 
komunikacyjnego Cieszyna oraz w sprawie wniosku Starosty o uzyskanie zezwoleń od gmin 
powiatu na parkowanie samochodu służbowego na tzw. zakazach postoju. (Treść oświadczeń 
w załączeniu)  
Radny Jerzy Malik złożył oświadczenie w sprawie podjęcia uchwały o udzieleniu pomocy 
gminie Kłomnice. Radny zwrócił uwagę na ograniczone możliwości finansowe powiatu oraz 
niewłaściwą organizację struktur państwowych przy udzielaniu pomocy. 
Ad.32.  
Członek  Zarządu  Powiatu  Jerzy  Herma  przedstawił  komunikat  w  sprawie  Dożynek 
Powiatowych, odbywających się 9 września w gminie Chybie. 
Przewodniczący Rady przedstawił komunikat w sprawie turnieju strzeleckiego. 
Starosta  odniósł  się  do  oświadczenia  radnego  L.  Kuboszka,  dotyczącego  zezwoleń  na 
parkowanie.  Opisał  przebieg  zdarzeń  związanych  ze  sprawą.  Nie  zgodził  się  z  zarzutami 
przez niego sformułowanymi.  

ZAKOŃCZENIE OBRAD
O  godzinie  16.00  Przewodniczący  Rady  zakończył  obrady  X  sesji  Rady  Powiatu 
Cieszyńskiego

5


